
Popovjánek v roce 2021 

Covid - ani první polovina roku 2021 nebyla příliš optimistická. Opatření omezující kulturní akce i 

volnočasové aktivity stále trvala. V druhém čtvrtletí se však začalo blýskat na lepší časy a 

přicházela postupná rozvolnění. Nedočkavě jsme vyhlíželi rozhodnutí vlády o povolení činnosti 

dětských kroužků a o zrušení stále trvajícího zákazu zpěvu. Trochu navzdor a hlavně z touhy 

konečně začít "něco" dělat, jsme se společně s některými dětmi z Popovjánku, členy Popovjanu, 

Hopsáku a Popozumby zapojili do výzvy Tančí celá ČR a v areálu Amfíku natočili 28.dubna 2021 

taneční klip na celosvětový hit Jeruzaléma. Na všech zúčastněných bylo znát, jak moc nám všem 

chybí pohyb, tanec a hlavně aktivity, při kterých se můžeme potkávat.  

Další akcí, kterou se zdařilo uskutečnit, byla Slavnost 800 let obce konaná 26.6. na Amfíku, a která 

se původně měla realizovat už v roce 2020. Vzhledem ke zmatkům a značné nepřehlednosti toho, 

co je a není vlastně dovoleno, se dlouho řešilo, jestli akci uskutečnit. Nakonec bylo rozhodnuto, 

že akce bude. Oslovili jsme děti a začali zkoušet. Účast byla zcela dobrovolná a na rozhodnutí 

rodičů, plně jsme chápali, že někteří se rozhodli zatím do zkoušek nezapojit. Přesto se 20 dětem v 

šibeničním termínu - zkoušet jsme začali 31.5. - podařilo secvičit krátké vystoupení, kterým se 

Popovjánek na Slavnosti prezentoval. Dík patří všem účastníkům, po tak dlouhé době to byla moc 

pěkná a srdečná záležitost.  

Po tomto krátkém oživení začaly prázdniny a nám se bohužel nepodařilo zorganizovat slíbenou 

"rozlúčku", tábor ani jiné aktivity pro členy souboru, za což se omlouvám.  

Zlepšení situace v souvislosti s pandemií dovolilo, aby se loni zrušené Slavnosti vína letos 

uspořádaly. Proto soubor obnovil zkoušky už 23.8. a probíhaly 2x týdně. Za krátkou dobu se 

dětem podařilo nacvičit i "oprášit" některé choreografie a na Slavnostech vína na stanovišti 

Mikroregionu Dolní Poolšaví před obchodní akademií předvedly moc pěkné vystoupení.   

Zahájení nového školního roku ovšem opět poznamenal úbytek členů. Nebyl sice tak drastický 

jako po první vlně pandemie, ale přesto je nám to líto. Současný stav je v 1. skupině 13 děvčat a 4 

chlapci (úbytek 5 dětí), ve 2. skupině je 7 děvčat a 5 chlapců (úbytek 3 děvčata). Celkový počet 

členů k 16.9.2021 byl 29 dětí.  

V roce 2021 se členská schůze konala až v září z důvodu nařízených opatření.  Jedním z bodů 

programu byly volby do výkonného výboru a do revizní komise. Členská schůze zvolila výkonný 

výbor ve složení: Karel Zelinka, Marta Andrýsková, Jitka Nováková, Luděk Dědek a Zuzana 

Kučerová. Revizní komise byla zvolena v tomto složení: Monika Lyková, Ilona Potomáková a Petra 

Šestáková. Mimo jiné byl také schválen členský příspěvek pro rok 2021 ve výši 300 Kč splatný do 

31.10.2021.  

Rozvolňování pokračovalo a tak se konečně mohly uskutečnit i naše Slovácké hody. V sobotu 2. 

října bylo krásné počasí a Popovjánek se tentokrát zúčastnil v plné síle. Děti absolvovaly celou 

obchůzku a pak předvedly své pásmo před obecním úřadem za doprovodu CM Pentla. 

Uskutečnilo se také Setkání popovických důchodců, a to 6. listopadu. Vystoupení Popovjánku 

tradičně nesmělo chybět. Tentokrát děti doprovodila CM Omladinka. 

Covidová čísla šla ovšem zase nahoru a tak jedinou akcí ze všech tradičních předvánočních bylo 

Zpívání u vánočního stromu u obecního úřadu 22. prosince. 

Hned po hodech jsme se snažili oslovit další děti, aby se zapojily do činnosti souboru, ale zájem 

byl minimální. Přihlásili se dva chlapci (díky za ně), ale během roku ukončilo svou činnost v 

souboru 7 dětí. Stav ke konci roku 2021 tedy je 31 dětí - 1. skupina 13 děvčat a 5 chlapců, 2. 

skupina 7 děvčat a 6 chlapců. 



Ještě před koncem roku jsme se po dohodě s rodiči rozhodli vzhledem k pandemické situaci 

posunout termín Dětského plesu 2022 z původně plánovaného 15. ledna na 5. března. 

S obavou jsme vyhlíželi do roku 2022 a největším přáním nás všech bylo, abychom mohli zase 

normálně žít a fungovat. 

 

Zapsala: Jitka Nováková 


